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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   12. 11. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v torek, 12. 11. 2024, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan) je uvodoma pozdravil vse prisotne. Seji je 

prisostvoval tudi Matjaž Veršič s strani Komunalnega podjetja Ormož. Po uvodnem pozdravu 

je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 7 svetnikov. Igor Majcen se bo pridružil malo 

kasneje. Seje se je udeležila direktorica občinske uprave Zinka Hartman in računovodkinja 

Stanislava Kosi. Zapisnikarica je bila Blanka Kosi Raušl.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. Razprave ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 149 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 14. redne seje  s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 15. redno sejo predlagal naslednji 

 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS oskrbe s pitno vodo v občinah 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

3. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS ravnanja z odpadki v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

4. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS odvajanja in čiščenja komunalnih  in 

padavinskih odpadnih voda v občini Sveti Tomaž. 

5. Predlog proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2025. 

6. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine 

Sveti Tomaž - predlog. 
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7. Novelacija DIIPa za sanacijo LC 302-081 Savci-Trnovci. 

8. DIIP za modernizacijo JP 802-013 Mezgovci-Bec. 

9. DIIP za modernizacijo JP Bratonečice-Bratuša. 

10. DIIP za modernizacijo JP Savci-Nedeljko. 

11. DIIP za modernizacijo JP 802-081 Rucmanci-Rucmanci 31. 

12. DIIP za modernizacijo JP 802-085 Rucmanci-Kukovec. 

13. DIIP za modernizacijo JP 802-402 Senik-Meško. 

14. DIIP za modernizacijo JP 802-261 Sveti Tomaž-Cajnkar. 

15. DIIP za modernizacijo JP 802-461 Pršetinci-Kosi Jožef. 

16. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

17. Razno. 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji 

 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS oskrbe s pitno vodo v občinah 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

3. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS ravnanja z odpadki v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

4. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS odvajanja in čiščenja komunalnih  in 

padavinskih odpadnih voda v občini Sveti Tomaž. 

5. Predlog proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2025. 

6. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine 

Sveti Tomaž - predlog. 

7. Novelacija DIIPa za sanacijo LC 302-081 Savci-Trnovci. 

8. DIIP za modernizacijo JP 802-013 Mezgovci-Bec. 

9. DIIP za modernizacijo JP Bratonečice-Bratuša. 

10. DIIP za modernizacijo JP Savci-Nedeljko. 

11. DIIP za modernizacijo JP 802-081 Rucmanci-Rucmanci 31. 

12. DIIP za modernizacijo JP 802-085 Rucmanci-Kukovec. 

13. DIIP za modernizacijo JP 802-402 Senik-Meško. 

14. DIIP za modernizacijo JP 802-261 Sveti Tomaž-Cajnkar. 

15. DIIP za modernizacijo JP 802-461 Pršetinci-Kosi Jožef. 

16. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

17. Razno. 

 

 

Ad/2 

 

Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž je predstavil Matjaž Veršič iz Komunalnega podjetja Ormož.  

Uvodoma je na kratko predstavil, kaj vse elaborat zajema. Pojasnil je, da je v njem 

upoštevano obračunsko obdobje, leto 2023, kar pomeni, da se odstopanja med obračunskim 

obdobjem in zaračunano ceno potem odrazijo pri oblikovanju cene za leto 2025. V 
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obračunskem delu so prikazani še stroški in plani pri posamezni gospodarski javni službi za 

prihodnje obračunsko obdobje, to je za leto 2025. Na področju oskrbe s pitno vodo je pri 

planiranju za leto 2025 na področju storitev predlog, da cena ostane na enaki ravni kot 

trenutno veljavna to je 1,11 EUR. V tabeli 9 so predstavljene posamezne vrste stroškov, ki 

spadajo v GJS izvajanja storitev in pa v tabeli 8 predračunski stroški omrežnine. Na področju 

omrežnine je sprememba pri ceni omrežnine za vodomer DN20. Trenutno veljavna cena je 

7,37 EUR, predlagana pa 7,84 EUR. Odstopanje je predvsem zaradi poračuna za leto 2023, 

ko je bil negativni rezultat, zaradi predčasnega zaključka investicije, ki se je pričela 

obračunavati v letu 2023, saj je bilo planirano manj mesecev kot je bilo potem dejansko 

obračunano. Pri oblikovanju subvencije je podan predlog, da nominalno ostane subvencija na 

enaki ravni kot do sedaj, zaradi tega se nekoliko spremeni samo procent. To pomeni, da 

ostane strošek subvencije v proračunu na enaki ravni kot do sedaj. 

  

Župan je predlagal razpravo. Razprave ni bilo.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 150 
o določitvi cene storitev gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo 

 

1. 

Občinski svet Sveti Tomaž je obravnaval in sprejel Elaborat o oblikovanju cen storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, Središče 

ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2025. 

 

2. 

Občinski svet Sveti Tomaž soglaša z določitvijo cene javne službe oskrbe s pitno vodo, ki jo 

izvaja Komunalno podjetje Ormož d.o.o., na območju občine Sveti Tomaž: 

 

- Omrežnina– obvezna javna služba in posebne storitve (brez DDV); 

Storitev Enota mere Cena v EUR 

Omrežnina za oskrbo s pitno 

vodo 

Premer vodomera Na mesec 

DN </= 20 7,84020 

20 < DN < 40 23,52060 

40</= DN <50 78,40200 

50</= DN <65 117,60300 

65</= DN <80 235,20600 

80</= DN <100 392,01000 

100</= DN <150 784,02000 

150</= DN 1.568,04000 

 

 

- Vodarina - obvezna javna služba in posebne storitve (brez DDV). 

Storitev Enota mere Cena v EUR/enoto 

Vodarina m³ 1,11128 
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Storitev Enota mere Cena v EUR/enoto 

Vodarina prekomerna 

poraba 
m³ 1,66920 

Predlagane cene so zaokrožene na 5 decimalnih mest in so brez DDV. 

 

3. 

Cene za storitve javne službe »oskrbe s pitno vodo« so določene na podlagi potrjenega 

Elaborata o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občinah Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2025. Prekomerna 

poraba vode se ne obračunava za porabnike stanovanjskih stavb, ki se ukvarjajo s kmetijsko 

dejavnostjo, če izvajalcu javne službe predložijo potrebno potrdilo, da se ukvarjajo s kmetijsko 

dejavnostjo. 

 

4. 

Izvajalec gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Ormož, Komunalno podjetje 

Ormož d.o.o., bo na osnovi tega sklepa in Uredbe, oblikoval in na svojih spletnih straneh ter 

na krajevno običajen način objavil cenik s potrjeno ceno. 

 

5. 

S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep številka: 355-0003/2023, z dne 19.12.2023, ki 

je bil objavljen v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž, št. 24/2023. 

 

6. 

Ta sklep velja takoj po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, uporabljati pa se začne 

s 01.01.2025. 

 

 

Župan je predlagal glasovanje o subvencioniranju cene GJS oskrbe s pitno vodo. Glasovalo 

je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 151 
o subvencioniranju cene storitev gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo 

 

1. 

Ta sklep ureja višino in vir subvencije obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občini Sveti Tomaž. 

2. 

Cena storitve obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo se 

subvencionira za gospodinjstva in nepridobitne uporabnike v višini 19,12 % stroškov 

omrežnine za posamezen vodomer, za obdobje od 01.01.2025 dalje do spremembe sklepa o 

višini subvencioniranja cen. V primeru spremembe cene omrežnine se za izračun višine 

omrežnine za posamezen vodomer uporabi novo sprejeta cena omrežnine in od te cene 

obračuna subvencija v višini 19,12 % stroškov omrežnine za posamezen vodomer. 

- Subvencija omrežnine za oskrbo s pitno vodo – obvezna javna služba (brez DDV). 
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VODOMER 
Predlagana cena za 

leto 2025 v EUR 

Subvencija občine 

v višini 19,12 % 

omrežnine / 

mesec v EUR 

DN </= 20 7,84020 1,49905 

20 < DN < 40 23,52060 4,49714 

40</= DN <50 78,40200 14,99046 

50</= DN <65 117,60300 22,48569 

65</= DN <80 235,20600 44,97139 

80</= DN <100 392,01000 74,95231 

100</= DN <150 784,02000 149,90462 

150</= DN 1.568,04000 299,80925 

 

3. 

Cena storitve omrežnine občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo se 

subvencionira iz občinskega proračuna Občine Sveti Tomaž. 

 

4. 

Zahtevek za izplačilo subvencije izvajalec gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo 

izstavi najkasneje do 15. v mesecu za pretekli mesec. 

 

5. 

S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep številka: 355-0003/2023, z dne 19.12.2023, ki 

je bil objavljen v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, št. 24/2023. 

 

6. 

Ta sklep velja takoj po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, uporabljati pa se začne 

s 01.01.2025. 

 

 

Ad/3 

 

Seji se je pridružil Igor Majcen. 

 

Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS ravnanja z odpadki v občinah Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž je predstavil Matjaž Veršič iz Komunalnega podjetja Ormož.  

Uvodoma je na kratko predstavil, kaj vse elaborat zajema. Povedal je, da gre na področju z 

ravnanja z odpadki, ki sestavljajo celoten sklop ravnanja z odpadki, za 3 gospodarske javne 

službe, in sicer na področju zbiranja - zbiranje mešanih komunalnih odpadkov z vsemi 

ločenimi frakcijami, posebej je oblikovana cena za biološke odpadke; potem procesi z 

obdelavo teh odpadkov, mešanih in kosovnih ter potem odlaganje. V elaboratu je zajeto 

obračunsko leto 2023 in prihodnje leto 2025. Obračunski stroški preteklega leta in plani za 

prihodnje leto so prikazani v tabelah po posameznih gospodarskih javnih službah. Povedal je, 

da se zbiranje izvaja v KPO, obdelava in odlaganje pa v podjetju Cerop Puconci. Skupne 

planirane količine za leto 2025 se porazdelijo na volumen zabojnikov, ki so na terenu. Končna 

cena, ki jo plača posamezni uporabnik je obračunana preko zabojnika mešanih komunalnih 
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odpadkov in preko biološkega zabojnika (kdor ga ima). Pri zbiranju mešanih komunalnih 

odpadkov je za 120-litrski zabojnik trenutna cena 10,72 EUR z DDV, predlagana cena, glede 

na cene na enoto pri posamezni GJS planirane količine in obračunski volumen, pa znaša 

11,09 EUR z DDV. Pri bioloških odpadkih je trenutno veljavna cena 8,54 EUR z DDV, 

predlagana cena za leto 2025 pa je 8,84 EUR z DDV.  Pri obeh zabojnikih je manjši dvig cene, 

posledica česa so predvsem podražitve in povečanje stroškov pri obdelavi bioloških 

odpadkov, na področju mešanih komunalnih odpadkov ter dvig stroškov na področju 

obdelave, odlaganja in delno tudi na zbiranju. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je izpostavil vprašanje o stanju na ekoloških otokih, zanimalo ga je, ali se stanje 

kaj izboljšuje. Sicer je dodal, da se dandanes vse kupi, kar pomeni večjo količino odpadkov, 

nekoč je bila namreč večja samooskrba.   

Matjaž Veršič je povedal, da so ekološki otoki vedno problem, predvsem tisti, ki so na 

izpostavljenih mestih. Povedal je, da se je stanje pred leti sicer izboljšalo, ko so se uvedli 

zabojniki tudi na vikende, vendar je poudaril, da so na tem področju še vedno izzivi, težko je 

doseči efekt.  

 

Borut Janžekovič je dodal, da na ekološke otoke vozijo gostinci iz drugih občin.  

 

Župan je dodal, da je največji problem v Savcih in Svetem Tomažu. Povedal je, da so se 

iskale tudi rešitve o umestitvi otokov na drugo lokacijo. Povedal je, da smo vse tri občine 

naročile nalepke za na zabojnike na ekoloških otokih, s katerimi se bo še dodatno obveščalo 

in ozaveščalo ljudi. 

 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da je tudi v gozdovih stanje slabše. 

 

Matjaž Veršič je zaključil z dejstvom, da količine odpadkov iz leta v leto rastejo, in da se 

odpadki pojavljajo vsepovsod, kar je zaskrbljujoče. 

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

 

SKLEP št. 152 
 o določitvi cen javnih gospodarskih služb ravnanja z odpadki 

 

1.  

Občinski svet je obravnaval in sprejel Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih občinskih 

javnih gospodarskih služb ravnanja z odpadki v občinah Ormož, Sveti Tomaž in Središče ob 

Dravi za leto 2025. 

 

2.  

Občinski svet soglaša z določitvijo cene javne službe za zbiranje določenih vrst komunalnih 

odpadkov, obdelavo komunalnih odpadkov in odlaganje komunalnih odpadkov: 

 

1. ZBIRANJE ODPADKOV 
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- Zbiranje ločenih frakcij in kosovnih odpadkov, ločeno zbiranje odpadne embalaže ter 

mešanih komunalnih odpadkov (cene so brez DDV): 

cena storitev v EUR/kg 0,16965 

od tega stroški javne infrastrukture v EUR 0,00453 

stroški izvajanja storitev v EUR 0,16512 

 

- Zbiranje bioloških odpadkov (cene so brez DDV): 

cena storitev v EUR/kg 0,15105 

od tega stroški javne infrastrukture v EUR 0,00000 

stroški izvajanja storitev v EUR 0,15105 

 

2. OBDELAVA ODPADKOV 

 

- Obdelava komunalnih odpadkov (cene so brez DDV): 

cena storitev v EUR/kg 0,16472 

od tega stroški javne infrastrukture v EUR 0,02635 

stroški izvajanja storitev v EUR 0,13837 

 

 

3. ODLAGANJE ODPADKOV  

 

- Odlaganje komunalnih odpadkov (cene so brez DDV): 

cena storitev v EUR/kg 0,18730 

od tega stroški javne infrastrukture v EUR 0,11412 

stroški izvajanja storitev v EUR 0,07318 

 

3.  

S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep številka 354-0044/2023 z dne 19.12.2023, ki 

je objavljen v Uradnem glasilu  občine Sveti Tomaž, št. 24/2023. 

 

4.  

Ta sklep velja takoj po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž, uporabljati pa se začne 

s 01.01.2025. 

 

 

Ad/4 

 

Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne GJS odvajanja in čiščenja komunalnih in 

padavinskih voda v občini Sveti Tomaž za leto 2025 je predstavil Matjaž Veršič iz 

Komunalnega podjetja Ormož.  

Uvodoma je na kratko predstavil, kaj vse elaborat zajema. Podobno, kot pri prejšnjima 

elaboratoma je zajeto preteklo in prihodnje obračunsko obdobje. V sklopu odvajanja 

odpadnih voda je predlog cene storitve odvajanja za nekje 1,5 centa nižji, medtem ko je na 

področju omrežnine trenutno veljavna cena 10,85 EUR, nova predlagana cena pa 12,12 EUR. 

Do odstopanja oziroma povišanja stroškov pride, ker je v elaboratu upoštevan strošek najema 

za dodatno zgrajena infrastrukturo v preteklem letu. Na to infrastrukturo se je večina 
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uporabnikov že priključila, vendar se strošek najema porazdeli v gospodarsko javno službo in 

to vpliva tudi na nekoliko povišanje stroškov na področju odvajanja. Pri čiščenju je nekoliko 

nižja cena, saj ni bilo novih priključkov. Občina Sveti Tomaž je predlagala, da subvencija 

ostane nominalno na enaki ravni, kar pomeni, da se za uporabnike za to razliko nekoliko 

poviša strošek pri omrežnini. Na področju čiščenje odpadnih voda je pri izvajanju storitev 

trenutno veljavna cena podobna, medtem ko pa se na področju omrežnine nekoliko zniža 

strošek iz obstoječe cene 4,55 EUR na 4,23 EUR, predvsem iz razloga novih priključkov, ki so 

se priključili na čistilni napravi, in ker ni dodatnih stroškov se ti porazdelijo na več 

uporabnikov in se posledično lahko nekoliko zniža cena omrežnine. Predlog občinske uprave 

je, da se subvencija nekoliko zniža, da ostane nominalna cena za uporabnike ista, s čim se za 

nekaj procentov razbremeni strošek pri subvencijah na področju čiščenja. Na področju 

storitev povezanih z nepretočnimi greznicami prihaja do spremembe cene iz trenutno 

obstoječe 0,36 EUR na 0,48 EUR, kar izhaja tudi spremembe tehnologije na področju 

izvajanja, zaradi nabave novega specialnega vozila. Na področju omrežnine je trenutno 

veljavna cena 0,48 EUR, predlagana cena pa 0,51 EUR za vodomer DN20. 

 

Župan je predlagal razpravo. Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 153 
o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda v občini Sveti Tomaž za leto 2025 

 

1.  

Občinski svet je obravnaval in sprejel Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih in padavinskih odpadnih voda v 

Občini Sveti Tomaž za leto 2025. 

 

2. 

Občinski svet soglaša z določitvijo cene javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda in sicer: 

 

1. ODVAJANJE KOMUNALNIH IN PADAVINSKIH ODPADNIH VODA 

 

- Storitev odvajanja komunalnih in padavinskih odpadnih voda – obvezna javna služba 

(brez DDV); 

Storitev Enota mere Cena v EUR 

Odvajanje komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda 
m³ 0,56370 

 

- Omrežnina za odvajanje komunalnih in padavinskih odpadnih voda za – obvezna javna 

služba  (brez DDV); 

Storitev Enota mere/ premer vodomera Cena v EUR/mesec 

Omrežnina za odvajanje 

komunalnih in padavinskih 

odpadnih voda 

DN </= 20 12,11863 

20 < DN < 40 36,35589 

40</= DN <50 121,18630 
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50</= DN <65 181,77945 

65</= DN <80 363,55890 

80</= DN <100 605,93150 

100</= DN <150 1.211,86300 

150</= DN 2.423,72600 

 

 

2. ČIŠČENJE KOMUNALNIH IN PADAVINSKIH ODPADNIH VODA 

 

Občinski svet potrjuje s strani Komunalnega podjetja Ormož d.o.o. predlagane naslednje 

cene: 

 

- Storitev čiščenja komunalnih in padavinskih odpadnih voda - obvezna javna služba 

(brez DDV). 

Storitev Enota mere Cena v EUR 

Čiščenje komunalnih in padavinskih odpadnih voda m³ 0,82915 

 

- Omrežnina za čiščenje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – obvezna javna 

služba in posebne storitve (brez DDV). 

Storitev Enota mere/premer vodomera Cena v EUR/mesec 

Omrežnina za čiščenje 

komunalnih in 

padavinskih odpadnih 

voda 

DN </= 20 4,23099 

20 < DN < 40 12,69297 

40</= DN <50 42,30990 

50</= DN <65 63,46485 

65</= DN <80 126,92970 

80</= DN <100 211,54950 

100</= DN <150 423,09900 

150</= DN 846,19800 

 

 

3. STORITVE POVEZANE Z NEPRETOČNIMI GREZNICAMI, OBSTOJEČIMI GREZNICAMI 

IN MALIMI KOMUNALNIMI ČISTILNIMI NAPRAVAMI 

 

- Storitve povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 

komunalnimi čistilnimi napravami - obvezna javna služba (brez DDV); 

Storitev Enota mere m³ Cena v EUR/m³ 

Storitve povezane z nepretočnimi greznicami, 

obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami 

m³ 0,47710 

 

- Omrežnina za storitve povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in 

malimi komunalnimi čistilnimi napravami - obvezna javna služba (brez DDV). 

Storitev 

Enota mere/premer 

vodomera Cena v EUR/mesec 

Storitve povezane z 

nepretočnimi greznicami, 

DN </= 20 0,51003 

20 < DN < 40 1,53009 
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obstoječimi greznicami in 

malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami 

40</= DN <50 5,10030 

50</= DN <65 7,65045 

65</= DN <80 15,30090 

80</= DN <100 25,50150 

100</= DN <150 51,00300 

150</= DN 102,00600 

 

3. 

Cene za storitve gospodarske javne službe »odvajanje in čiščenje odpadnih voda« so 

določene na podlagi potrjenega Elaborata o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih in padavinskih odpadnih voda v 

Občini Sveti Tomaž za leto 2025. 

 

4. 

Izvajalec gospodarske javne službe v občini Sveti Tomaž, Komunalno podjetje Ormož d.o.o., 

bo na osnovi tega sklepa in Uredbe, oblikoval in na svojih spletnih straneh ter na krajevno 

običajen način objavil cenik s potrjeno ceno. 

 

 5. 

Z sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep številka: 355-0003/2023 z dne 19.12.2023 

objavljen v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž 24/2023. 

 

6. 

Ta sklep velja takoj po objavi v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž, uporabljati pa se začne 

s 01.01.2025. 

 

 

Župan je predlagal glasovanje o subvencioniranju cen storitev GJS odvajanja in čiščenja 

komunalnih in padavinskih odpadnih voda. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 154 
o subvencioniranju cene storitev gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda 

 

1. 

Ta sklep ureja višino in vir subvencije obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja 

in čiščenja komunalnih in padavinskih odpadnih voda v Občini Sveti Tomaž. 

 

2. 

Cena storitve obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda se subvencionira za gospodinjstva in nepridobitne uporabnike v 

višini 71,85 % stroškov omrežnine, za obdobje od 01.01.2025 dalje do spremembe sklepa o 

višini subvencioniranja cen. V primeru spremembe cene omrežnine se za izračun višine 

omrežnine za posamezen vodomer uporaba novo sprejeta cena omrežnine in od te cene 

obračuna subvencije v višini 71,85 % stroškov omrežnine. 

 

1. ODVAJANJE KOMUNALNIH IN PADAVINSKIH ODPADNIH VODA 



11 | S t r a n  

 

 

 

- Subvencija omrežnine za odvajanje komunalnih in padavinskih odpadnih voda za – 

obvezna javna služba (brez DDV). 

 

VODOMER 
Omrežnina za enoto 

vodomera / mesec v EUR 

Subvencija občine 71,85 % omrežnine 

/ mesec v EUR 

DN </= 20 12,11863 8,70724 

20 < DN < 40 36,35589 26,12171 

40</= DN <50 121,18630 87,07236 

50</= DN <65 181,77945 130,60853 

65</= DN <80 363,55890 261,21707 

80</= DN <100 605,93150 435,36178 

100</= DN <150 1.211,86300 870,72357 

150</= DN 2.423,72600 1.741,44713 

 

2. ČIŠČENJE KOMUNALNIH IN PADAVINSKIH ODPADNIH VODA 

 

Cena storitve obvezne občinske gospodarske javne službe čiščenja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda se subvencionira za gospodinjstva in nepridobitne uporabnike v 

višini 84,21 % stroškov omrežnine, za obdobje od 01.01.2025 dalje do spremembe sklepa o 

višini subvencioniranja cen. V primeru spremembe cene omrežnine se za izračun višine 

omrežnine za posamezen vodomer uporaba novo sprejeta cena omrežnine in od te cene 

obračuna subvencije v višini 84,21 % stroškov omrežnine. 

 

- Subvencija omrežnine za čiščenje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – 

obvezna javna služba (brez DDV). 

VODOMER 
Omrežnina za enoto vodomera / 

mesec v EUR 

Subvencija občine 84,21 % 

omrežnine / mesec v EUR 

DN </= 20 4,23099 3,56292 

20 < DN < 40 12,69297 10,68875 

40</= DN <50 42,30990 35,62917 

50</= DN <65 63,46485 53,44375 

65</= DN <80 126,92970 106,88750 

80</= DN <100 211,54950 178,14583 

100</= DN <150 423,09900 356,29167 

150</= DN 846,19800 712,58334 

 

3. 

Cena storitve omrežnine občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode se subvencionira iz občinskega proračuna Občine 

Sveti Tomaž, proračunski postavki 081510 in 081511. 

 

4. 

Račun za izplačilo subvencije izvajalec gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalnih in padavinskih odpadnih voda izstavi najkasneje do 15. v mesecu za pretekli 

mesec. 
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5. 

S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep številka: 355-0003/2023 z dne 19.12.2023, ki 

je bil objavljen v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž št. 24/2023. 

 

6. 

Sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž, uporabljati pa se 

začne s 01.01.2025. 

 

 

Ad/5 

 

Obrazložitev predloga proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2025 je podala računovodkinja 

Stanislava Kosi. 

Predlog proračuna je bil pripravljen na osnovi izhodiščnih vrednosti, ki so bile predlagane s 

strani Ministrstva za Finance. Za izračun primerne porabe občin, dohodnine in finančne 

izravnave za proračunsko leto 2025 je upoštevana povprečnina v višini 725,00 EUR, ker 

dogovor o povišanju povprečnine še pred pripravo ni bil sprejet. Pri dopolnjenem predlogu se 

bo upoštevala novo vrednost povprečnine, ki znaša 771,00 EUR. Glede  na predvidene 

spremembe plačne reforme se od leta 2025 dalje načrtuje povečanje mase sredstev za 

stroške dela za cca 4 % vsako leto. Prihodki proračuna so predvideni v vrednosti 

2.540.785,00 EUR; odhodki proračuna pa se predvidevajo v vrednosti 3.235.766,00 EUR. 

Razlika med prihodki in odhodki se pokriva iz prenosa sredstev iz preteklih let ter 

predvidenega dolgoročnega zadolževanja v letu 2025 v vrednosti 400.000,00 EUR. Sredstva 

zadolževanja za investicije v občinskem proračunu bodo namenjena za izvedbo 

modernizacije in rekonstrukcije občinskih cest, ker ni možno sredstev pridobiti iz drugih virov. 

Davčni prihodki proračuna so planirani predvsem na oceni realizacije za tekoče leto. 

Nedavčni prihodki prav tako na oceni realizacije, razen manjših odstopanj. Kapitalski prihodki 

so planirani na podlagi načrta ravnanja. Transferni prihodki predstavljajo v glavnem prihodke 

iz državnega proračuna. Prejeta sredstva iz Evropske unije predstavljajo sredstva, ki so 

namenjena za projekte. Ker so projekti, ki smo jih izvajali zaključeni v predlogu proračuna ni 

planiranih sredstev. Ob vključitvi novih projektov bodo planirana tudi sredstva. Odhodki se 

planirajo v posebnem delu proračuna, investicijski odhodki pa v Načrtu razvojnih programov 

od koder se prenesejo v posebni del proračuna. Posebni del proračuna vsebuje finančni 

načrt neposrednega uporabnika, ki zajema občinski svet, nadzorni odbor, župana in občinsko 

upravo. V sklopu občinske uprave se posebej izkazuje tudi režijski obrat. Finančni načrt 

občinskega sveta za leto 2025 je planiran v enakem obsegu kot za tekoče leto. Prav tako FN 

Nadzornega odbora. Izdatki župana so povišani samo na postavki za plače za 4 %, po 

navodilih Ministrstva za finance. Glavni, najvišji del proračuna zajema uporabnik občinska 

uprava, kamor spadajo tudi v glavnem vse investicije. Področje Ekonomska in fiskalna 

administracija se planira na enaki ravni kot za leto 2024. Področje skupne administrativne 

službe in splošne javne storitve v večji meri ostaja v enakem obsegu. Na Področju lokalne 

samouprave se poviša postavka za plače občinske uprave po navodilih Ministrstva za finance 

zaradi prenove plačnega sistema  za 4 % od tekočega leta. Prav tako se povišajo postavke za 

plače skupnih  občinskih upravah, ki opravljajo naloge za našo občino. V področje notranje 

zadeve in varnost je vključena postavka meritev hitrosti, ki zagotavlja sredstva za pokritje 

stroškov meritve hitrosti z radarjem. Področje  trga dela in delovnih pogojev zajema sredstva 

za sofinanciranje javnih del, ki jih izvajajo zavodi. Na področju kmetijstva, gozdarstva in 
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ribištva se je povišala  postavka za pospeševanje in razvoj kmetijstva za 1.000,00 EUR, kot je 

bilo že planirano v NRP. Na področju pridobivanja in distribucije energetskih surovin je 

dodana nova proračunska postavka Sončna mreža v vrednost 45.311,00 EUR. Gre za skupni 

projekt, ki predvideva  izgradnjo sončne elektrarne na objektu OŠ Sveti Tomaž. Področje 

prometa, prometne infrastrukture in komunikacije v letu 2025 zajema velik del investicij na 

področju modernizacij občinskih cest, za kar bodo porabljena sredstva tudi iz najetega 

kredita, in sicer: 

• Modernizacija JP 802-461 Pršetinci - Kosi Jožef (250 m) v vrednosti 45.675 EUR. 

• Sanacija LC 302 -081 Savci – Trnovci (1.100 m) v vrednosti 253.750 EUR. 

• Modernizacija JP 802-013 Mezgovci - Bec (300 m) vrednosti 60.900 EUR. 

• Modernizacija JP Bratonečice - Bratuša (170 m) v vrednosti 25.375 EUR. 

• Modernizacija JP Savci - Nedeljko (450 m) v vrednosti 65.975 EUR. 

• Modernizacija JP 802 - 081 Rucmanci - Rucmanci 31 (150 m) v vrednosti 25.375 EUR. 

• Modernizacija JP 802-085, Rucmanci - Kukovec (550 m) v vrednosti 71.050 EUR. 

• Modernizacija JP 802-402 Senik - Meško (320 m) v vrednosti 60.900 EUR. 

• Modernizacija JP 802-261 Sveti Tomaž - Cajnkar (140 m) v vrednosti 25.375 EUR. 

Podprogram urejanja cestnega prometa zajema novo postavko Občinska celostna prometna 

strategija, ki je namenjena za sofinanciranje izdelave Celostne prometne strategije občin 

Ormož, Sveti Tomaž in Središče ob Dravi. Na postavki urejanja in vzdrževanja parkirnih 

prostorov so tudi za leto 2025 zagotovljena sredstva, za ureditev le teh. Prav tako se 

zagotavljajo sredstva za delno vračilo OŠO Omrežja, ki naj bi za leto 2025 znašalo 56.581,00 

EUR. Področje gospodarstva se poviša na postavki za sofinanciranje deleža plač Razvojno 

raziskovalnega centra - RRC Ormož, prav tako se zagotavljajo sredstva za turistične 

programe in druge projekte s tega področja. Področje varovanja okolja in naravne dediščine 

ostaja planirano na ravni potreb, kot je bilo za tekoče leto. Na področju prostorskega 

planiranja in stanovanjsko komunalne dejavnosti se zagotavljajo sredstva za investicijsko 

vzdrževanje na vodovodnih objektih, sofinanciranje delovanja bankomata, vzdrževanje 

stanovanj, geodetske storitve. Odkupi zemljišč so planirani na osnovi Načrta ravnanja za leto 

2025. Področje zdravstvenega  varstva se planira na osnovi potreb s tega področja. Področje 

kulture, športa in nevladnih organizacij se poviša pri deležu sofinanciranja plač za javne 

zavode, katerih smo soustanovitelji. Sredstva za izobraževanje so nekoliko nižja pri dejavnosti 

domačega vrtca, ker je planiran eden oddelek vrtca manj. Potrebno je zagotavljati sredstva, ki 

so namenjena za sofinanciranje plač (logopeda, spremljevalca), ki so dodeljeni otrokom po 

odločbah. Sredstva se na področju šolstva zagotavljajo še za materialne stroške in 

investicijsko vzdrževanje za domačo OŠ; dodatne programe in delež plač ter materialnih 

stroškov v druge zavode (OŠ Stanka Vraza Ormož, Ljudevita Pivka Ptuj, Glasbena šola, 

Gimnazija Ormož in Ljudska univerza Ormož). Prav tako se iz leta v leto povišuje vrednost 

šolskih prevozov, za katere je potrebno zagotavljati sredstva v proračunu. Stroški socialnega 

varstva se povišujejo iz leta v leto, dražijo se domovi za ostarele in drugi stroški, ki so 

povezani s tem področjem. V področje servisiranje javnega dolga smo vključili plačilo dela 

obresti in glavnice od novo najetega kredita, za primer v kolikor bo to potrebno zagotoviti že v 

letu 2025. Na področju intervencijskih programov in obveznosti se zagotavlja nekoliko več 

sredstev za proračunsko rezervo, ker je bilo v tekočem letu porabljenih veliko sredstev za 

odpravo posledic neurij. V sklopu občinske uprave deluje tudi Režijski obrat, kjer se planirajo 

sredstva za redno zaposlene delavce in delavce preko javnih del. Ta delež se poviša za 4 %. 

Planirajo se tudi drugi stroški (nabava opreme, materialni stroški, stroški pokopališča, stroški 

vzdrževanja javnih poti in drugi stroški), ki se uvrščajo v področje režijskega obrata. 
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Župan je dodal še nekaj pojasnil v zvezi z načrtovanimi investicijami. Omenil je ureditev 

parkirišča pri pokopališču, za kar se planira 50.000,00 EUR; potem področje gasilstva, za kar 

se v naslednjem letu namenja 30.000,00 EUR. Gre za del sredstev, ki jih bo dobilo še PGD 

Koračice, saj se plačilo letos ni v celoti izvedlo, saj gre za zamik dobave avta; ostala sredstva 

na področju gasilstva pa so namenjena še za PGD Savce za nameravano investicijo v 

naslednjem letu (garaža). Povedal je, da se bo naslednji, četrti gasilski avto nabavljal v letu 

2026. V proračunu je planiran še drugi obrok za nakup Štefančičeve stavbe v centru Svetega 

Tomaža. Župan je dodal še, da se je v predlogu proračuna dal poudarek na komunalno 

infrastrukturo, namreč, ko se bo pristopilo k obnovi stare šole bo na področju tovrstnih 

investicij prišlo do upočasnitve.   

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo, ali občina prejme s strani Centra za otroke, mladostnike in 

starše v Mariboru poročilo, in ali so se stvari kaj zmanjšale glede na to, da obstajajo tudi drugi 

centri znotraj Zdravstvenih domov. 

Direktorica je odgovorila, da vsako leto dobimo poročilo, in da se zadnje čase financira manj. 

Bo pa se preverilo v OŠ, ali je možna preusmeritev v bližnje ZD. 

 

Mirko Lovrec je podal pobudo. Namreč Gasilska društva se financirajo s sredstvi občine, kar 

je seveda njena dolžnost. Je pa poudaril, da je znesek financiranja že veliko let enak. Sicer 

država že več let govori, da bo na tem področju šla občinam nasproti in zagotovila sredstva 

za vsa zavarovanja (oseb, gasilskih domov in vozil) ampak zaenkrat še se ni nič realiziralo. 

Vse našteto društva plačujejo sama. Dodal je, da gre za enormna povečanja stroškov in 

poudaril, da si gasilsko društvo mora, zraven sredstev, ki jih dobi s strani občine, vsaj toliko še 

samo zbrati. Apeliral je, da bo treba razmisliti vsaj o nekem majhnem povečanju financiranja s 

strani občine. Društvo namreč dela za občane, in ne zase. Kljub temu, da država obljublja, še 

ni storila nič in vsaj v tem vmesnem času bi bilo smiselno povišanje sredstev. Dodal je, da si 

malo katero društvo služi dodatna sredstva. Apeliral je, da Odbor za požarno varnost reče 

kako besedo na to temo. Povedal je še, da so se sicer pred časom sredstva na zvezi nekoliko 

povišala iz razloga zdravstvenih pregledov, še večji problem pa je, da se prvi zdravniški 

pregled ne more opraviti v Ormožu, ampak ga je potrebno opraviti v drugi občini, saj naj v ZD 

Ormož ne bi imeli ustreznih aparatov. Tudi stroški nakupa vozil so se enormno povečali.   

Dodal je, da se bo sčasoma moralo paziti tudi pri zadolževanju.  

 

Župan je odgovoril, da se je potrebno pogovarjati, in da se sicer kar velika sredstva vlagajo v 

tehniko, opremo in vozila. Dodal je, da verjame, da se bo našel nek način in skupen jezik z 

obeh strani.  

 

Igorja Majcna je zanimalo, kako to, da se je znižal znesek vračila OŠO, predhodno je bil 

namreč ta znesek višji. In pa še, kakšna investicije so namenjene na področju vzdrževanja 

stanovanj. 

Stanka Kosi je odgovorila, da se je pri OŠO do sedaj planiral zgolj pavšalni znesek, saj se je 

velikokrat spreminjal amortizacijski načrt. Trenutno pa so dogovori in usklajevanja z 

ministrstvom stekli in gre za bolj fiksni znesek, na podlagi novega amortizacijskega načrta. 

Gre za obdobje odplačevanja 10 let in znesek ni vsako leto enak. Pojasnila je, da se trenutno 

še ne ve, kdaj bo plačilo sploh sprovedeno. Gre za uskladitve vseh 3 občin. Lahko še pride do 

spremembe. 
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Župan je glede stanovanj odgovoril, da so stanovanja že zelo stara, in da je treba 2 stanovanji 

nujno obnoviti, prav tako je težava s kanalizacijo. Dodal je še, da ta sredstva ne bodo dovolj, 

saj sta oba bloka, tako h. št. 18 kot 20, nujno potrebna fasade. 

 

Direktorica občinske uprave je svetnike seznanila, da se predvideva skupna seja vseh 

delovnih teles, in sicer v torek, 19. novembra 2024, prav tako, da je 24. novembra predviden 

Zbor občanov. 

 

Lea Majcen Bratuša je izpostavila, da se ji zdi način izvedbe skupne seje odborov in 

obravnava predloga proračuna na način kot je bil lani, manj produktiven. Smiselno bi bilo 

skoordinirati vsak odbor zase. 

Župan je povedal, da se je v preteklosti sestal vsak odbor posebej, ampak se je potem 

ugotovilo, da je skupna seja odborov boljša poteza, saj gre za obravnavo iste teme. V odborih 

se pojavljajo tudi isti ljudje oziroma svetniki. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 155 
o predlogu proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2025 

 

1. 

Dne 12.11.2024 je bila opravljena predstavitev in razprava predloga proračuna občine Sveti 

Tomaž za leto 2025, ki se šteje že kot del javne obravnave.   

 

2. 

Predlog proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2025 bo na vpogled vsak delovni dan (od 

ponedeljka do petka) v prostorih občinske uprave Občine Sveti Tomaž in vsak dan na spletni 

strani občine, in sicer od 12. novembra 2024 do 26. novembra 2024.  

 

3. 

V času javne obravnave od 12. novembra 2024 do 26. novembra 2024 obravnavajo predlog 

proračuna delovna telesa sveta ter zainteresirana javnost.  

 

4. 

Pripombe in predlogi k predlogu proračuna se pisno pošljejo županu v času javne razprave in 

sicer od 12. novembra 2024 do 26. novembra 2024. 

 

5. 

Ta sklep in predlog proračuna se objavi na oglasni deski občine in na spletni strani občine 

http://www.sv-tomaz.si/  pod rubriko obvestila.  

 

6. 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

Ad/6 

 

http://www.sv-tomaz.si/
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Obrazložitev Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana 

občine Sveti Tomaž v fazi predloga je podala direktorica.  

Kot že na prejšnji seji je pojasnila, da je pripravljen nov Odlok o določitvi volilnih enot za 

volitve članov občinskega sveta in župana občine Sveti Tomaž, iz razloga zmanjšanja števila 

prebivalcev in števila volivcev ter načela enakosti volilne pravice, kar pomeni enakovrednost 

glasu vsakega volivca. Pojasnila je, da ima občina trenutno veljavni odlok iz leta 2010, in da 

nas je država pozvala k spremembi, predvsem z vidika načela enakosti, saj se število volivcev 

spreminja. Namreč razmerje med oblikovanimi volilnimi enotami mora biti pod 10%. Do sedaj 

smo imeli 8 volilnih enot in v vsaki se je volil po en svetnik. S tem osnutkom se jih predlaga 6, 

dve volilni enoti smo združili, in sicer: 1. volilna enota: Senčak, Rucmanci, Mezgovci, Savci – 

volita se dva svetnika; 2. volilna enota: Trnovci, Rakovci – voli se en svetnik; 3. volilna enota: 

Sveti Tomaž – voli se en svetnik; 4. volilna enota: Zagorje, Koračice, Mala vas, Gradišče, 

Bratonečice – volita se dva svetnika; 5. volilna enota: Pršetinci, Hranjigovci – voli se en 

svetnik in 6. volilna enota: Gornji Ključarovci, Senik, Sejanci – voli se en svetnik. Pojasnila je 

še, da v kolikor ne bomo predlagali rešitve, bo najbrž država odredila eno volilno enoto za 

celotno občino, kjer se bo volilo 7 svetnikov. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 156 
o Odloku o določitvi volilnih enot za lokalne volitve 

 

1. 

Sprejme se  Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana 

občine Sveti Tomaž, ki je sestavni del tega sklepa.  

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/7 

 

Obrazložitev je podala direktorica. Pojasnila je, da je do novelacije prišlo zaradi podražitev in 

posledično spremembe cen. Gre za odsek Savci - Trnovci v dolžini 1100 metrov. Prvotno so 

bila planirana sredstva v višini 230.000,00 EUR, sedaj pa so se zvišala na 253.750,00 EUR.  

 

Župan je predlagal razpravo.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. S sedmimi (7) glasovi ZA in enim 

(1) PROTI (Ivan Grašič), je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 157 
o novelaciji DDIP-a za sanacijo LC 302-081 Savci-Trnovci 
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1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Sanacija  LC 302-081 Savci -Trnovci (čistopis) ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 253.750,00  EUR (z vključenim davkom 

na dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

Ad/8 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-013 Mezgovci-Bec je podala direktorica. 

Pojasnila je, da gre za investicijo v skupni dolžini 300 metrov in širine 3 metre z muldami. 

Predvidena vrednost investicije znaša 60.900,00 EUR.  

 

Župan je predlagal razpravo.  

 

Lea Majcen Bratuša je opozorila na administrativno napako v DIIP-ih glede skupnega 

izračuna širine cest. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 158 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-013 Mezgovci-Bec 

 
 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802-013 Mezgovci - Bec, ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 
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Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 60.900,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

Ad/9 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP Bratonečice-Bratuša je podala direktorica. Pojasnila 

je, da gre investicijo v dolžini 170 metrov, v vrednosti 25.375,00 EUR.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je prosila, da se še enkrat preveri pravilno dolžino ceste. 

 

Ivan Grašič je izpostavil, da se krajani Bratonečic obračajo nanj s težavo, da se jim omenjena 

cesta ne dovoli uporabljati za namene vožnje do gozda. Dodal je še, da je bila družini Ljubec 

prav tako obljubljena modernizacija ceste. Prav tako je izpostavil dilemo, na kak način se 

pristopa k realizaciji investicij in zakaj se ceste urejajo samo do ene družine. 

Župan je pojasnil, da je cesta proti Bratuša urejena in gre za javno pot. Na slednje je pojasnil, 

da lahko občina modernizira le kategorizirane ceste, in da je v primeru ceste do te družine 

lastništvo neurejeno. Nadalje je dejal, da so vse te investicije bile planirane v Načrtu razvojnih 

programov, prav tako se odloča glede zmožnosti finančnih sredstev. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

S šestimi (6) glasovi ZA, z enim (1) PROTI (Ivan Grašič) in enim (1) VZDRŽANIM (Lea Majcen 

Bratuš) je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 159 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP Bratonečice-Bratuša 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP Bratonečice- Bratuša, ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 25.375,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 
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Ad/10 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP Savci-Nedeljko je podala direktorica. Pojasnila je, da 

gre za odsek v dolžini 450 metrov in širine 3 metre, v vrednosti 65.975,00 EUR.  

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. S sedmimi (7) glasovi ZA in enim 

(1) PROTI (Ivan Grašič), je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 160 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP Savci-Nedeljko 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP Savci -Nedeljko, ki ga je izdelala3 Razvojno 

raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 65.975,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

 

Ad/11 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-081 Rucmanci-Rucmanci 31 je podala 

direktorica. Pojasnila je, da gre za odsek v dolžini 150 metrov in širine 3 metre, v vrednosti 

25.275,00 EUR.  

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 161 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-081 Rucmanci-Rucmanci 31 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802-081 Rucmanci - Rucmanci 31, ki ga je 

izdelala3 Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, 

oktober  2024. 
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2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 25.375,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

 

Ad/12 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-085 Rucmanci-Kukovec je podala direktorica. 

Pojasnila je, da gre za odsek v dolžini 550 metrov in širine 3 metre, v vrednosti 71.050,00 

EUR. Gre za odsek, ki je nujno potreben obnove. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo do koliko hiš pelje ta odsek? 

Župan je odgovoril, da gre za cca 3 hiše. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 162 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-085 Rucmanci-Kukovec 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802-  085 Rucmanci -Kukovec, ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 71.050,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 
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Ad/13 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-402 Senik-Meško je podala direktorica. Pojasnila 

je, da gre za odsek v dolžini 320 metrov in širine 3 metre, v skupni vrednosti 60.900,00 EUR. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Ivan Grašič je zapustil dvorano. Glasovalo je sedem svetnikov. 

S sedmimi (7) glasovi ZA, je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 163 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-402 Senik-Meško 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802-  402 Senik- Meško, ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 60.900,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

 

Ad/14 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-261 Sveti Tomaž-Cajnkar je podala direktorica. 

Pojasnila je, da gre za odsek v dolžini 140 metrov in širine 3 metre, v vrednosti 25.375 EUR. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali je urejeno lastništvo na tej cesti. 

Župan je odgovoril pritrdilno. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. S sedmimi (7) glasovi ZA je bil 

sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 164 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP 802-261 Sveti Tomaž-Cajnkar 
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1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802- 261 Sveti Tomaž -Cajnkar, ki ga je 

izdelala3 Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, 

oktober  2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 

 

4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 25.375,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

 

Ad/15 

 

Ivan Grašič se je vrnil v dvorano. 

 

Obrazložitev DIIP-a za modernizacijo JP 802-461 Pršetinci-Kosi Jožef je podala direktorica. 

Pojasnila je, da gre za odsek v dolžini 260 metrov, v vrednosti 45.675 EUR. 

 

Župan je pojasnil, da gre za zelo alarmantni makadamski odsek, kjer vsako neurje naredi 

ogromno škode. 

 

Predlagal je razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali se bo cesta sploh lahko naredila, saj gre bolj za kolovozno pot. 

Župan je odgovoril pritrdilno, seveda z razširitvijo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 165 
o potrditvi DIIP-a za modernizacijo JP Pršetinci – Kosi Jožef 

 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 

projekt/program2: Modernizacija JP 802-064 Pršetinci –Kosi Jožef, ki ga je izdelala3 

Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 Ormož, oktober  

2024. 

 

2. V NRP občine se: (obkroži)  

           - uvrsti nova naložba 

         

3. Odobri se izvedba investicije. 
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4. Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 45.675,00 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2025 do 

septembra 2025. 

 

5. Vire za financiranje zagotavlja6: Občina Sveti Tomaž. 

 

 

Ad/16 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Lea Majcen Bratuša je povedala, da je dolžna izpostaviti težavo, na katero je bila ponovno 

opozorjena s strani občanov - in sicer seganje smrek na cesto pri družini Belec. Izreče, da 

lahko razume razloge lastnika, a da je pomembno vseeno v primeru, ki se vse pogosteje 

izpostavlja, najti rešitev, ki bo ugodna tudi z vidika zagotavljanja varnosti. Nevarnost na tem 

odseku se je letos povečala še zaradi avtobusa, ki vozi na tej relaciji. Otroci hodijo v in iz šole, 

veliko je tudi sprehajalcev. Lea Majcen Bratuša prosi za iskren, konstruktiven, spoštljiv dialog 

z lastnikom v smeri rešitve, ki bo ugodna za vse. Mnenju se je pridružil tudi Ivan Grašič. 

Župan je obljubil, da bo z lastnikom najprej opravil razgovor, predstavil problem, potem pa se 

bodo izvedli koraki naprej. 

Boruta Janžekoviča je zanimalo, ali so urejene meje. 

Župan je pojasnil, da so meritve sicer bile izvedene ampak se lastnik z njimi ni strinjal in ni 

podpisal. Kar pomeni, da gre za neurejeno mejo. Smreke so na privat lastništvu, vendar 

segajo v cestno telo. Poudaril je, da bi sicer lastniki morali odstraniti vse, kar sega v cestno 

telo. Svetniki so se strinjali, da se opravi razgovor z lastnikom, se mu da nek rok, drugače pa 

smreke posekati in lastniku poslati račun. 

 

Albin Belšak se je najprej zahvalil za obisk na otvoritvi ceste v Koračkem vrhu. Pohvalil je 

izvedeno modernizacijo. Podal je sicer pripombo glede šahta pri Kupčičevih, saj je preveč na 

cesti. Apeliral je, da se uredi na način povozne rešetke, saj je sedaj vdolbina. Izpostavil je tudi 

kanal pri družini Oblak v Koračicah in prosil, da se vsaj postavi kak znak za nevarnost. Nadalje 

je dejal da ga ljudje sprašujejo, ali si lahko obetamo na pokopališču prostor za raztros 

pokojnika in kako je z ograjo na pokopališču. Albin je pripomnil še, da se pločnik do doma 

kulture spet zamika v leto 2026. 

Župan je glede šahta povedal, da je bilo prvotno mišljeno, da se naredi na način rešetke, 

ampak družina tega ni želela in ni dovolila, saj da naj bi voda pri nalivih šla preko. Kar drži.  Ta 

vtok, ki je zdaj je sicer boljši. Takrat se je reklo, da se želi fizični vtok kot je sedaj, kar je bilo 

veliko dražje, ampak so ga ljudje zahtevali. 

Kar se tiče kanala pri Oblakovih je predlagal, da se opravi ogled na terenu. Nadalje je 

povedal, da je že pripravljena idejna zasnova za prostor za raztros pokojnika in povečanje 

vežice. Za ograjo pa se bo v prihodnje dogovorilo, kakšna naj bo.  

 

Ivan Grašiča je zanimalo, kako pa je z žarnim zidom na pokopališču? 

Župan je pojasnil, da se o tem ne razmišlja, saj je veliko prostora za grobove. Bolj smiselno je 

urediti prostor za raztros. 
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Ciril Kosi je povprašal glede šodra pri Kranjčevim in proti Zelenjakovim. 

Župan je povedal, da se je letos že pripeljal en tovornjak, in da finančno ne gre skozi, da bi 

toliko šodrali. Namreč ogromno sredstev gre za vzdrževanje. Včasih je treba, da ljudje 

postorijo tudi kaj sami.  

 

Ivan Grašič je dodal, da bi tudi pri košnji lahko ljudje kaj sami naredili in ne samo čakali na 

občino. 

 

Župan je izpostavil še problem glede vej. Tudi svetniki so se strinjali, da se bo nekaj moralo 

narediti glede tega, namreč gasilci vsega ne morejo narediti. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, kako je s sanacijo plazu Ritonja-Čeh? 

Župan je odgovoril, da je pripravljen do asfaltiranja, nadaljevalo pa se bo spomladi.  

 

Borut Janžekovič je pohvalil čiščenje jarkov, kar se je začelo letos intenzivno izvajati. Želi si, 

da se ta trend nadaljuje. Apeliral je še, da bi v NRP dodali še kakšno modernizacijo ceste. 

Župan je odgovoril, da je v letu 2026 planirana rešitev ceste v Senčaku proti Matjašič. 

 

Ivan Grašič je dejal, da se zadeva okrog postavitve znakov v Mali vasi še ni umirila.  

Župan je dodal, da zadeva ni tako enostavna, in da je včasih zelo težko najti skupen jezik z 

ljudmi.  

 

Igor Majcen se je pridružil mnenju glede čiščenja jarkov. Nadalje je podal pobudo, da se 

glede načrtovanih investicij pravočasno obvesti vse izvajalce elektro in komunalne 

infrastrukture, zaradi možnih morebitnih posegov. Vprašal je še, ali je občina že prejela kak 

odgovor glede čiščenja jarka od Rihtarovih proti Toplakovim? Župan je odgovoril, da 

odgovora še ni. Nadalje je Igorja Majcna zanimalo še, ali je pot od kamnoseštva Majcen skozi 

gozd proti Goričanovim v letu 2026 planirana za rekonstrukcijo in iz katere kvote se je na tem 

odseku očistil jarek. Dodal je še, da še je ostal en del za očistiti. 

Župan je odgovoril, da je planirana le ureditev ceste in ne asfaltiranje, ter da se je jarek očistil 

iz kvote vzdrževanja gozdnih cest. Povedal je, da se bo v prihodnje tudi ta del očistil, saj je to 

nujno potrebno.  

Mirka Lovreca je zanimalo, zakaj bi to cesto sploh bilo smiselno asfaltirati, saj je dobro 

urejena in vzdrževana. 

Župan je odgovoril, da pa nekateri cesto vseeno uporabljajo. Bo se pa videlo, če in kako se 

bo realiziralo.  

 

Ivana Grašiča je zanimalo, ali je cesta skozi »Korparijo« tudi gozdna cesta, saj bi bila potreba 

ureditve.   

Župan je povedal, da sta v občini samo dve gozdni cesti, in da se ta cesta ne tretira kot 

gozdna cesta. 

 

Igorja Majcna je zanimalo še, za kaj točno so namenjena sredstva v proračunu za OPPN TO9 

in ali ima občina na tem področju že kakšno fiksno idejo. 

Župan je odgovoril, da so sredstva namenjena za odkup zemljišč za cesto in odmerjanje. 

Pojasnil je, da se bo v prvi fazi izvedel le odkup parcel in odmero predvidene ceste, nadaljnji 

postopki pa so odvisni od morebitnih investitorjev.  
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Albin Belšak je povprašal, ali namerava občina prodati parcelo (gre za ohišnico) v Rakovcih, 

namreč lastnik, ki je kupil stavbo si želi odkupiti še zemljišče okrog stavbe.  

Direktorica je pojasnila, da je zadeva že umeščena v proračun, in da se bo po potrditvi 

proračuna pristopilo k realizaciji. 

 

Igor Majcen je vprašal še, kako je glede vzdrževanja parcele v Savcih nad Petkovimi, ki je v 

lasti občine. 

Župan je odgovoril, da se je parcela že večkrat prodajala, ampak se ni javil noben potencialni 

kupec in dodal, da se bo poskrbelo za ustrezno vzdrževanje.  

 

 

Ad/17 

 

Razno 

 

Župan je povabil svetnike na prireditve v mesecu decembru. Prav tako jih je povabil na Zbor 

občanov. Želi si, da bi bili svetniki zadovoljni s predlaganim proračunom, čeprav se je treba 

zavedati, da vse naenkrat ne gre. Poudaril je investicijo stare šole, kar bo velik zalogaj, ko se 

ga bo občina lotila.  

Sonja Štuhec je predlagala, da bi si spomladi skupaj ogledali notranjost stare šole.  

Župan je na to odgovoril, da je objekt nevaren za hojo v notranjosti.  

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali se bo z najetim kreditom uspelo narediti vse ceste, ki so 

predvidene in na koliko let se bo kredit vzel. 

Župan je odgovoril, da upa, da se bo uspelo vse urediti, saj se bo dodalo še proračunska 

sredstva.  

Stanka Kosi je dodala, da se bo kredit vzel na 12 let oziroma glede na dobljene ponudbe.  

Igorja Majcna je zanimalo, kdaj se izteče obstoječi kredit? 

Stanka Kosi je odgovorila, da leta 2030, vzet je bil leta 2018 na 12 let. 

 

Župan je dodal še, da je velik finančni zalogaj tudi vračilo sredstev za OŠO, ki nam bo vzel kar 

nekaj proračunskih sredstev. 

 

Direktorica je svetnike seznanila, da se naslednja seja planira okrog 17. decembra 2024. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:00. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 

 

 

 

OBČINA SVETI TOMAŽ  
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POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 15. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 149 je realiziran.  

2. Sklep št. 150 je v fazi realizacije.  

3. Sklep št. 151 je  fazi realizacije.  

4. Sklep št. 152 je v fazi realizacije. 

5. Sklep št. 153 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 154 je v fazi realizacije.  

7. Sklep št. 155 je v fazi realizacije. 

8. Sklep št. 156 je v fazi realizacije.  

9. Sklep št. 157 je v fazi realizacije.  

10. Sklep št. 158 je v fazi realizacije.  

11. Sklep št. 159 je v fazi realizacije.  

12. Sklep št. 160 je v fazi realizacije.  

13. Sklep št. 161 je v fazi realizacije.  

14. Sklep št. 162 je v fazi realizacije.  

15. Sklep št. 163 je v fazi realizacije.  

16. Sklep št. 163 je v fazi realizacije.  

17. Sklep št. 164 je v fazi realizacije.  

18. Sklep št. 165 je v fazi realizacije. 

 

 

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 3. 12. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


